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 MAANMITTARIKILTA RY 

 HALLITUKSEN KOKOUS 9/2025 
 Aika: 6.3.2025 klo 16.00 
 Paikka: Konetalo 203a ja Zoom 

 Paikalla: 
 Pinja Tamminen 
 Iiris Kähkönen 
 Noah Clarkeburn (poistui kohdassa 11., palasi kohdassa  13.1.) 
 Jenna Sirén 
 Elias Hannula (poistui kohdassa 13.3., palasi kohdassa 13.3.) 
 Nasra Hirsi 
 Noora Koskela 
 Maisa Pousar 
 Laura Lehtiniemi 
 Veera Eskelinen 
 Saska Kolehmainen 

 Poissa: 
 Joonas Häkli 

 1.  KOKOUKSEN AVAAMINEN 
 Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.48. 

 2.  KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
 Kokous on laillinen ja päätösvaltainen. 

 3.  PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN 
 Ei myönnettäviä puhe- ja läsnäolo-oikeuksia. 

 4.  KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 
 Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi  ilman kohtaa 12. 

 5.  EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
 Hyväksytään kokouksen 8/2025  pöytäkirja. 

 6.  PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT 
 Valitaan Veera  ja Noora pöytäkirjantarkastajiksi. 

 7.  KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN 
 Valitaan  Pinja  kirjoittamaan  kokoustiivistelmä  tiedotuskanavalle.  Valitaan  Laura  kirjoittamaan 
 hallituskuulumiset viikkotiedotteeseen. 
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 8.  ILMOITUSASIAT 
 Pinja: Otaniemen tykki esitteli TEKin toimintaa, kiitos Vilppu Viinikainen! 
 Pinja: Sunnuntaina haetaan meille uusi Jabra. 
 Nasra: Meillä on bängerit kokouseväät ja hieno kattaus! Kiitos Pinja, Vilppu ja Äpy. 
 Veera: Speksiin on 19 päivää aikaa. 

 9.  RAHA-ASIAT 
 9.1.  Hyväksyttävät korvaustositteet 

 Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi: 
 Saaja  Selite  Summa 

 Ella Söderholm  UVP kulu  145,80 € 

 Elias Hannula  Edustus Inkubion vuosijuhlilla 95,00€ ja lahja 
 Inkubion vuosijuhlille 17,17€ 

 112,17 € 

 Ilkka Rantakokko  Lahja Kemistikillan vuosijuhlille  17,17 € 

 Iiris Kähkönen  Pöytäkylttiteline haalarimerkkien myyntiin 4,99€, 
 lahja DG vuosijuhlille 22,12€ ja kauppiaiden 
 kokouseväät 4,38€ 

 31,49 € 

 Nasra Hirsi  Tarvikkeita apuIE-vaihtoon Alepa 19,91€ ja 
 K-market 10,22€ 

 30,13 € 

 Otto Jalkanen  Laskiaisriehan ajokin ostokset 4.3.2025  49,68 € 

 Laura Lehtiniemi  Edustus Maantieteen opiskelijoiden vuosijuhlilla 
 65,75€ ja vuosijuhlaviikkon MK pomppii Rush 
 Helsinki 702,80€ 

 768,55 € 

 Päätös: Hyväksyttiin esitys. 
 9.2.  Hyväksyttävät laskut 

 Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi: 
 Saaja  Selite  Summa 

 Accountor Finago Oy  Helmikuun Procountor-palveluveloitukset 
 Eräpäivä: 10.3.2025 

 106,43 € 

 EAT-TEAM OY  Subi tilaukset Land Use Dayhin 
 Eräpäivä: 10.3.2025 

 334,40 € 

 AYY kertavuokrattavat 
 tilat 

 Tilavaraukset aikavälillä 9.2.-7.3. 
 Eräpäivä: 13.3.2025 

 1450,00 € 
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 Päätös: Hyväksyttiin esitys. 
 9.3.  Uudet jäsenet 

 Esitys: Ei uusia jäseniä. 
 Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 10.  ÄPY 
 Wappujulkaisu  Äpy:n  toimitus  esittäytyy.  Maanmittarikilta  aikoo  voittaa  27h  skaban.  Skaban 
 Maanmittarikillan yhdyshenkilö on Joonas Häkli. 

 11.  Vyötilaus 
 Esitys:  Tilataan  100  kpl  mittanauhakuosi  vöitä  mustalla  soljella  ja  hopealla  mk-logolla. 
 Myyntihinta  voisi  olla  14  €/kpl  tilauksen  ollessa  100  kpl.  100  vyön  tilaaminen  kustantaa 
 1100€ + muut mahdolliset kulut (todennäköisesti alv ja postikulut). 
 Päätös:  Esitetyssä  hinnassa  ei  ole  vielä  laskettu  mukaan  alvia  tai  postikuluja,  ja  esitetyllä 
 myyntihinnalla  jäätäisiin  nollan  tuntumaan,  joten  mietitään  hieman  kalliimpaa  myyntihintaa. 
 Tilataan kuitenkin 100 kpl vöitä. 

 12.  VUOSIJUHLAEDUSTUKSET 
 Ei käsiteltävää 

 13.  PALAUTTEET 
 13.1.  Käsitellään palaute koskien kiltiksen kahvimaitoa (Liite 1) 

 -  Hallitus  kiittää  palautteesta.  Kokeiluhenkisesti  ostetaan  pari  litraa  maitoa 
 kiltahuoneelle, ja jos sille on menekkiä, voidaan sitä tilata lisää. 

 13.2.  Käsitellään palautteet koskien läsyjen fonttikokoa (Liitteet 2 ja 3) 
 -  Hallitus  kiittää  palautteista  ja  esittää  sympatiansa.  Palaute  on  jaettu 

 päälukkarille sekä muille osallisille. 
 13.3.  Käsitellään palaute koskien kunniamerkkien jakoa (Liite 4) 

 -  Edellisestä  kokouksesta  muutoksena  ennen  hakuajan  päättymistä  olemme 
 saaneet paljon ehdotuksia lisää, joten emme tarvitse lisää vastausaikaa. 

 14.  JAOSTOKIERROS 
 14.1.  Jaostottomat 

 Iiris:  Kuuluu  oikein  hyvää.  Olen  kokoustanut  kauppiaiden  kanssa  ja  lähettänyt 
 muutamat maksutiedot. Pankissa asiat menneet eteenpäin. 

 14.1.1.  Kauppiaat  ovat  kokoustaneet  ja  jakaneet  toimaripaitoja.  Hintatietoiset 
 kauppiaat  söivät  laskiaisen  kunniaksi  alennuspullaa  ja  ideoivat  tulevan 
 vuoden  toimintaa  ja  mahdollisia  uusia  merch-tilauksia.  Perjantaina  on 
 luvassa merkkien myyntiä laulukokeen jatkoilla. 

 14.2.  Sisäjaosto 
 Pinja:  Ensi  sunnuntaina  on  ensimmäinen  suursiivous.  Suursiivouksen  jälkeen  aletaan 
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 toteuttamaan  uusia  hankintoja  kiltikselle  sekä  mietitään  fuksipisteiden  antamista 
 kiltahuoneen siivoukseen liittyistä toimista kuten ikkunoiden pesusta. 

 14.3.  Opintojaosto 
 Veera:  Speksi  lähenee  ja  on  tultu  vierailtua  Jyväskylässä  ja  Turussa  .  OPN  kokous  ollut 
 eilen  ja  puhuttu  esimerkiksi  sähköisistä  tutkintotodistuksista  ja  paperisten 
 todistusten tarpeesta. 

 14.3.1.  Proffia  ja  kiltiskahvia  käynnissä  parhaillaan,  mikäli  kaikki  menee 
 suunnitelmien  mukaisesti.  Paikalle  suunnitteilla  osallistua  SPT,  WAT  ja  GIS 
 -edustus opetushenkilöstön puolesta. 

 14.4.  Viestintäjaosto 
 Maisa:  Julkaisin  nettisivut  ja  kameran  lainaamisesta  on  nyt  ohjeet  ja  niistä  on 
 informoitu  kiltaa.  Toivottavasti  kameralle  tulee  käyttöä.  ENG  julkaisee  kuvatut 
 Tiktokit lähiaikoina ja voimme julkaista ne noin kuukauden päästä tästä. 
 14.4.1.  Killan  kameran  lainaamiseen  on  julkaistu  ohjeet  killan  nettisivuille.  Kameraa 
 voi lainata kuka tahansa kiltalainen. 
 14.4.2.  Somevastaavat  ovat  kuvaanneet  Tiktokkeja  ENG-Tiktokkiin,  Noora  ja  Maisa 
 edustivat ENG Instagramissa maanantaina ja tiistaina. 

 14.5.  Fuksijaosto 
 Jenna:  Olemme  taas  tänään  jatkaneet  ISO-haastatteluita.  Haastattelut  alkavat 
 olemaan  jo  loppusuoralla,  enää  yksi  haastattelupäivä.  Laulukokeen  jatkoilla  myydään 
 laulan mieluummin kuin hyvin -merkkejä. 
 Elias: Ei lisättävää. 
 Noah:  KV-puolella  kuuluu  hyvää.  Haastattelut  ei  vielä  loppusuoralla.  Ensi  perjantaina 
 tulossa  International  Party.  KVTMKlla  on  oma  virkistäytyminen  ja  tästä  lempi-idea 
 Masterchef-ilta, jossa tehdään ruokia neljän hengen ryhmissä. ISOi juttui tulossa. 

 14.6.  Ohjelmajaosto 
 Nasra:  Isännistön  ja  Emännistön  kesken  alettu  suunnittelemaan  kevään  isoa 
 tapahtumaa.  Tulossa  ihan  leija  tapahtuma.  Älkää  pelätkö  IE:tä.  Aino  ja  Otso 
 järjestämässä  lauantaina  kaikkien  aikojen  MK  IE:iden  virkistäytymistä.  Huomenna 
 tapaamme UIE productionsin kesken. 
 Noora:  Minua  pelottaa.  Lauantai.  Seuraavat  tapahtumat  mitä  järjestetään  eivät  ole 
 sitsejä, odotan innolla. 

 14.7.  Ulkojaosto 
 Saska:  Liikuin  pistorasian  perässä  nurkkaan.  Yrityssuhteet  rullaa  eteenpäin,  muuten 
 kiireinen  elämä  hieman  varjostaa  toimintaa.  Sopimuksista  kuitenkin  sovittu.  Isoja 
 kokonaisuuksia  viime  aikoina  ollut  Land  Use  Day  ja  seuraavana  vuorossa  vuosijuhlat. 
 Yrityssuhdesihteerit  saavat  perehdytyksen  22  minuutin  päästä.  Dioja  valmistellaan 
 parhaillaan. 
 Laura:  Viime  viikolla  oli  pikkulaskiainen  ja  ensi  viikolla  MiniPitkä,  mikä  varmasti 
 hauska. Kokouksia on ollut ja ISO-sitsit huomenna. 
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 15.  MENNEET TAPAHTUMAT 
 15.1.  MK x PT yhteislähtö Pikkulaskiaiseen 27.2. 

 Ihmiset  viihtyivät  ja  Turku  tarjoili  parasta  poikkitieteellisyyttään.  Satoi  vain  vähän 
 vettä. 

 15.2.  LandUseDay 28.2. 
 Tapahtui  viime  perjantaina.  Tapahtuma  meni  oikein  hyvin,  mutta  harmillisesti  ⅖ 
 killoista  puuttui.  Hallitusrastilla  pelattiin  viime  vuoden  tapaan  mittarimölkkyä. 
 Majoneesi loppui jatkoilla. Kuitenkin kaikilla paikallaolijoilla oli hauskaa. 

 15.3.  Laskiaisrieha ja gravisetkot 4.3. 
 Laskiaisriehassa  kiva  tunnelma  ja  tuulisuudesta  huolimatta  sää  suosi.  Gravisetkoilla 
 pelattiin  biljardia  Bar  Chaplinissa.  Kiltalaisia  etkoille  osallistui  pari  porukkaa,  mutta 
 tapahtuma  ei  tänäkään  vuonna  vetänyt  niin  paljon  väkeä,  että  järjestäminen 
 välttämättä kannattavaa. 

 16.  TULEVAT TAPAHTUMAT 
 16.1.  Laulukoe 7.3. 

 Fuksien  laulutaidot  ja  -tiedot  pääsevät  koetukselle.  Perjantaina  selvinnee,  onko  killan 
 laulukulttuuri myös tulevaisuudessa hyvässä jamassa… 

 16.2.  MK minipitkä 11.3.-12.3. 
 Fuksit  ja  ISOt  pääsevät  seikkailemaan  Otaniemen  ulkopuoliseen  Suomeen,  mihin 
 bussi mittarit kuljettaakaan !? 

 16.3.  Vuosijuhlaviikko 
 16.3.1.  MK pomppii 17.3. 

 Vujuviikon  maanantain  perinteinen  liikuntatapahtuma  palaa  jälleen!  Jenna 
 Veera ja Laura vievät mittarit pomppimaan! 

 16.3.2.  MK BeerPong-turnaus 18.3. 
 Tiistaina luvassa IE:n organisoima beerpong-turnaus. 

 16.3.3.  Montun synttärit 19.3. 
 Keskiviikkona  juhlitaan  8-vuotiasta  kiltahuonettamme.  Pinja  ja  tontut 
 järjestävät tarjoilut ja tiedotuksen. 

 16.3.4.  Laulutapahtuma 
 Torstaina  vuorossa  lukkariston  järjestämä  laulutapahtuma.  Mahdollisesti 
 karaoke tyylinen tapahtuma. 

 17.  MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 
 -  Tutkitaan pohjan hankkimista sähköisten allekirjoitusten luonnille 

 -  Procountor tarjoaa palvelun, mutta se maksaa per allekirjoitus 
 -  Nykyään esimerkiksi pankki on tarkempi sähköisistä allekirjoituksista 
 -  Saska tutkii vaihtoehtoja ja palaa asiaan. 

 18.  SEURAAVA KOKOUS 
 Seuraava kokous torstaina 13.3. tilassa 101 klo 16.00. 
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 19.  KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 17.54. 

 Pöytäkirjan vakuudeksi, 

 ________________________  _________________________ 
 Pinja Tamminen  Iiris Kähkönen 
 Kokouksen puheenjohtaja  Sihteeri 
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 Liitteet 

 Liite 1 

 Moikka! Oisko mahdollista saada kauramaidon lisäksi normi maito 
 kiltikselle jä  äkaap  piin? 

 Liite 2 

 Hyvä Maanmittarikilta, 

 Haluan tuoda esiin erään merkittävän käytännön ongelman, joka koskee 
 LännENG Nopein sitsien läsyn käytettävyyttä. Kyseisen laulukirjan 
 fonttikoko on niin pieni, että se aiheuttaa suuria haasteita näin 
 hieman varttuneemmalle tieteenharjoittajalle. 

 Sitsitilanteessa, jossa valaistus ei ole aina optimaalinen ja 
 nesteytys voi vaikuttaa keskittymiskykyyn, olisi suotavaa, että 
 laulukirjan tekstit olisivat helposti luettavissa ilman suurennuslasia 
 tai ulkopuolista tulkitsemista. Toivonkin, että tulevissa painoksissa 
 huomioitaisiin tämä asia ja fonttikokoa kasvatettaisiin edes sen 
 verran, että laulujen sanat erottuvat ilman arkeologisia kaivauksia. 

 Tiedän, että teknologian aikakaudella olisi mahdollista siirtyä täysin 
 digitaaliseen ratkaisuun, mutta uskon perinteisen paperiversion 
 säilyttämisen olevan tärkeää sitsikulttuurin kannalta. Siksi toivon, 
 että fyysisen laulukirjan käytettävyyteen panostettaisiin enemmän. 

 Kiitos ymmärryksestä ja toivottavasti tulevaisuudessa voimme kaikki 
 laulaa mukana ilman, että joudumme siristämään silmiämme kuin 
 kartanpiirtäjät kynttilänvalossa. 

 Ystävällisin terveisin, 
 Vanhempi tieteenharjoittaja 

 Liite 3 

 Hei, 

 Moi läsyn fonttikoko on aivan liian pieni. olen jo vanhemman 
 vuosikurssin mittari ja en henkilökohtaisesti juurikaan näe ENG 
 sitsien läsyn tekstejä. fonttikoko on siis aivan liian pieni. olen eng 
 sitseillä enkä näe läsyn tekstejä sillä ne ovat aivan liian pienet. 
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 läsy ei ole lainkaan ikä suvaitsevainen, sillä se ei sovi vanhemman 
 mittarin silmille. kun tähän lisätään vielä sitsi tilan huono 
 valaistus ja promille tai muutama niin teksti on lukukelvotonta. 

 Tästä on ennenkin ollut puhetta. toivoisin että killan läsytehtailijat 
 ottaisivat asian tosissaan. huononpi näköisille mittareille läsyn 
 pieni fonttikoko aiheuttaa suurta vaivaa.kiitosb 

 Liite 4 

 Moikka! Huomasin eslistä et ilmeisesti kunniamerkkiesityksiä ei oo 
 tarpeeks. Jos näin nii lisäaika varmasti oikein osuva. Muistakaa 
 kuitenki, että vaikka nyt viime vuosina on annettu tosi paljon 
 merkkejä niin sen ei tarvitse välttämättä tarkoittaa, että nytkin 
 annetaan. Oon ite ainaki aatellu et merkkien määrän nousu on johtunu 
 siitä et on vaa sattunu olemaan todella aktiivisia ja ansioituneita 
 mittareita joita haluttu palkita. Toki palkinnot todella näppärä tapa 
 kiittää ja motivoida, mutta sitä voinee pohtia että haluaako määrä 
 inflatoida (ja luoda tulevaisuudessa lisää palkintoja) vai onko ihan 
 ok ja normaalia, että palkitaan joinakin vuosina vain vähemmän. 
 Varmasti teette fiksuja päätöksiä sitä ei ole syytä epäillä! Tsemppiä 
 valintoihin! (jos on mistä valita :D) 


